
Vragen naar aanleiding van de beeldvormende avond Omgevingsvisie 5 oktober 2021 

 

Tijdens de beeldvorming over de omgevingsvisie zijn er een aantal zaken voorbij gekomen en gepresenteerd waar ik de 

volgende vragen over heb. 

 

1. Tijdens de presentatie wordt gesproken over kringloop landbouw en dat we daar voor gekozen hebben. Kunt u mij 

aangeven waar deze stelling op gebaseerd is? Wordt dit uitgangspunt bij uitwerking van de visie? Zo ja waarom, zo 

nee, waarom wordt dit dan op deze manier gepresenteerd? 

 

2. In de presentatie wordt gesproken over gestapelde bouw en dat hier behoefte aan is. Op welk onderzoek is dit 

gebaseerd en staat dit niet haaks op een zojuist verschenen rapport over de woonwensen van zowel starters als 

ouderen? Hierin wordt duidelijk aangegeven dat hoogbouw zeker geen prioriteit heeft bij deze groepen en dat de 

wens van een laagbouw woning met tuin zeker de voorkeur geniet. Gaan wij nu inzetten op dit soort gestapelde 

bouw? Wij kunnen ons niet voorstellen dat onze gemeente op dit onderwerp afwijkt van hetgeen er in laatst genoemd 

rapport naar voren komt. Ook is er geen actieve herinnering aan een besluit waaruit blijkt dat wij als raad deze richting 

op willen. 

 

3. Neem aan dat de conclusies zijn getrokken uit de uitgezette enquête. Is deze representatief voor onze inwoners? Zo 

ja waaruit blijkt dit? Zo nee, waarom zijn de uitkomsten dan zo meegenomen?  

 

4. Ook wordt er aangegeven dat er een ecologische verbindingszone moet komen van de Waal naar de Linge. Waar 

hebben wij dit bepaald of besloten in de achter ons liggende raadsperiode? Er werd tijdens de presentatie meermaals 

aangegeven dat het overgrote deel van de visie is afgeleid uit genomen raadsbesluiten. 
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